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ZAPISNIK 
 

s 10. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 14. srpnja 2022. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red
. 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

2. Sandra Čakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna online 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan online 

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Vili Rosanda IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan online 

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Danijel Ferić SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  opravdano 
odsutan 

28. Marko Ferenac SDP  opravdano 
odsutan  

29. Goran Hrvatin SDP  prisutan 

30. Mauro Jurman SDP  prisutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Diego Antončić HDZ prisutan online 

 33. Ivica Butorac HDZ opravdano 
odsutan 

34. Mario Bratulić HDZ prisutan 

35. Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Vanja Marković MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije  
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana Istarske županije 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DAVORKA MARAS TKAČUK, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste  
ALEKSANDRA VINKERLIĆ - ravnateljica IKA-e-Istarske kulturne agencije-Agenzia culturale 
Istriana,  
KETRIN MILIĆEVIĆ MIJOŠEK - ravnateljica Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte 
contemporanea dell'Istria,  
GRACIJANO KEŠAC . ravnatelj Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico e navale 
dell'Istria, 
IVONA ORLIĆ – ravnateljica Etnografskog muzeja Istre-Museo etnografico dell'Istria.  
DINO KOZLEVAC, načelnik Stožera civilne zaštite Istarske županije i zapovjednik Vatrogasne 
zajednice Istarske županije 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, Pozdravlja prisutne. Otvara 10. 
sjednicu Skupštine Istarske županije. Navodi da će se ona, kako je i najavljeno, održati u 
hibridnom obliku te daje nekoliko uvodnih informacija. 
Daje informaciju da je dana 7. srpnja 2022. godine održan Međustranački kolegij kojem su se 
odazvali predsjednici Kluba IDS-ISU-Zeleni, Kluba HDZ-a, Kluba MOŽEMO! - Zelena 
alternativa - ORaH- NL, te pročelnik Kabineta Župana Ivan Glušac. Navodi kako je na sjednici 
Međustranačkog kolegija, a potom i na održanoj sjednici Odbora za Statut, Poslovnik, lokalnu 
i područnu (regionalnu) samoupravu usuglašen tekst Etičkog kodeksa koji će vijećnici imati 
priliku izglasati na ovoj sjednici Skupštine.  
Daje informaciju kako su prije sjednice Skupštine svoje sjednice održala i skupštinska radna 
tijela i to Odbor za gospodarstvo i turizam u četvrtak 7. srpnja, Odbor za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo te Komisija za izbor i imenovanja u petak, 8. srpnja, Odbor za 
Statut, Poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu, te  Odbor za proračun i 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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financije u ponedjeljak, 11. srpnja, i Odbor za društvene djelatnosti u utorak, 12. srpnja. Dodaje 
kako su zapisnike sa sjednica odbora vijećnici dobili na svoje tablete.  
 
Poziva pročelnicu Stručne službe Skupštine Vesnu Ivančić da izvrši prozivku vijećnika i 
vijećnica. Nakon prozivke konstatira kako je prisutno 37 vijećnika i vijećnica Istarske županije.  
Prije glasovanja o dnevnom redu daje informaciju da je dana 12. srpnja dobila prijedlog 
dopune dnevnog reda 10. sjednice sa 31 točkom dnevnog reda koje se odnose na pravne 
subjekte kojima je osnivač ili suosnivač Istarska županija. Dopunu je uputio vijećnik Danijel 
Ferić. Navodi kako je prijedloge, sukladno članku 74. st. 3. Poslovnika o radu Skupštine uputila 
na očitovanje županu.  
 
Predlaže sljedeći: 
 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog Etičkog kodeksa Skupštine Istarske županije 
4. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije 
5. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja 

Istarske županije za razdoblje od 2021. do 2027. godine 
6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za 

adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju 
i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

7. Prijedlog Odluke o osnivanju ustanove Centar za razvoj ribarstva i akvakulture Istarske 
županije - Centro per lo sviluppo della pesca e dell'acquacoltura della Regione Istriana  

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje nagodbe radi priznavanja prava 
vlasništva na nekretninama u korist Republike Hrvatske 

10. Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morske plaže u Zambratiji 

11. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana 
za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2021. godinu 

12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre za 2021. godinu 

13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e-Istarske kulturne agencije-
Agenzia culturale Istriana za 2021. godinu 

14. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre-
Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2021. godinu 

15. Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-
Museo storico e navale dell'Istria za 2021.g 

16. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo 
etnografico dell'Istria za 2021. godinu 

17. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o utvrđivanju 
prijedloga Statuta Osnovne škole Joakima Rakovca 

18. Prijedlog Rješenja o trinaestim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 
mrtvozornika na području Istarske županije 

19. Prijedlog Rješenja o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Županijske uprave za 
ceste Istarske županije 

20. Prijedlog Rješenja o imenovanju Županijskog povjerenstva za procjenu šteta od 
prirodnih nepogoda na području Istarske županije. 

21. Prijedlog Odluke o davanju lučkoj upravi Poreč na privremeno upravljanje i korištenje 
lučkog područja luke posebne namjene – sportske luke „Poreč“ na području Grada 
Poreča 
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22. Zaključak o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe izgradnje i opremanja 
nove školske zgrade Talijanske osnovne škole – Scuola elementare Italiana, Novigrad 
– Cittanova. 

 

 

ORDINE DEL GIORNO 

 

1. Verifica del verbale della 9-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Proposta del Codice etico dell'Assemblea della Regione Istriana 
4. Proposta di Delibera sulla stesura delle Modifiche e integrazioni del Piano d'assetto 

territoriale della Regione Istriana 
5. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sull'avvio sull'avvio del 

procedimento di elaborazione del Piano di sviluppo della Regione Istriana per il periodo 
dal 2021 al 2027 

6. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di cofinanziamento 
dell'obbligazione di credito per l'adattamento e l'attrezzatura del Reparto di 
riabilitazione infantile nell'Ospedale specialistico di ortopedia e riabilitazione "Martin 
Horvat" Rovinj-Rovigno 

7. Proposta di Delibera sull'istituzione del Centar za razvoj ribarstva i akvakulture Istarske 
županije - Centro per lo sviluppo della pesca e dell'acquacoltura della Regione Istriana. 

8. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta delle Prime modifiche e 
integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2022 

9. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso a stipulare un accordo per 
riconoscere il diritto di proprietà sugli immobili a favore della Repubblica di Croazia 

10. Proposta di Delibera sulla cessazione della concessione sul demanio marittimo ai fini 
dello sfruttamento economico della spiaggia marina di Zambrattia 

11. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sull'attuazione del Piano 
operativo delle attività del Piano per la salute e il benessere sociale della Regione 
Istriana per il 2021 

12. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dal Fondo per 
lo sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria per il 2021 

13. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro dell'IKA Istarska 
kulturna agencija - Agenzia culturale istriana per il 2021 

14. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro del Muzej 
suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte contemporanea dell'Istria per il 2021 

15. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro del Povijesni i 
pomorski muzej Istre - Museo storico e navale dell'Istria per il 2021 

16. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro dell'Etnografski 
muzej Istre-Museo etnografico dell'Istria per il 2021 

17. Proposta di Delibera sul rilascio del previo consenso alla Proposta di Delibera 
sull'emanazione della proposta dello Statuto della Osnovna škola Joakima Rakovca 
(Scuola elementare Joakim Rakovac) 

18. Proposta di Provvedimento sulle tredicesime modifiche e integrazioni del 
Provvedimento di nomina dei medici necroscopi sul territorio della Regione Istriana 

19. Proposta di Provvedimento di nomina del facente funzioni di direttore dell'Autorità 
regionale per le strade della Regione Istriana 

20. Proposta del Provvedimento di nomina della Commissione per la stima dei danni da 
calamità naturale sul territorio della Regione Istriana 

21. Proposta di Delibera con cui si concede all'Autorità portuale di Parenzo la gestione e 
l'utilizzo provvisorio della zona portuale del porto a destinazione speciale – porto 
sportivo „Poreč“ sul territorio della Città di Poreč - Parenzo 
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22. Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di cofinanziamento per le esigenze di 
costruzione e attrezzatura del nuovo edificio scolastico della Talijanska osnovna škola 
– Scuola elementare Italiana, Novigrad – Cittanova 

 

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, konstatira da je Dnevni red 
jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu točku dnevnog reda 

 
 

Ad -1.  
Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu. 
 
SLAVEN BOLJUN, Možemo! navodi kako ima samo sitni ispravak jer je omaškom na stranici 
25. napisan pogrešan postotak odvojenog otpada te bi umjesto 3% trebalo stajati 23%.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku i prihvaća njegov ispravak te tako izmijenjeni 
Zapisnik daje na glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 

a) Zapisnik sa 9. sjednice Skupštine Istarske županije 
 
 

Ad - 2. 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je u posljednjem razdoblju Istarsku županiju uz 
sušu zahvatilo i nekoliko velikih požara koji su srećom prošli bez ljudskih žrtava, iako uz veliku 
materijalnu štetu. Radi o važnosti teme poziva Dina Kozlevca, zapovjednika Vatrogasne 
zajednice Istarske županije da im iznese nekoliko informacija o požarima.  
 
DINO KOZLEVAC, zapovjednik Vatrogasne zajednice Istarske županije, pozdravlja 
prisutne. Navodi kako požari poput ovogodišnjih nisu neuobičajena pojava nakon dugog 
sušnog perioda, pogotovo na otvorenom prostoru. Pojašnjava kako su od. 01. siječnja pa do 
14. srpnja zabilježili ukupno 2173 intervencije. Od toga je bilo 838 požara, 530 intervencija na 
otvorenom prostoru, 146 intervencija asistiranja u tehničkim nesrećama u prometu, 18 
intervencija na moru, te 390 ostalih raznih intervencija koje su se odnosile na tehničke pomoći 
izviđanja, otklanjanja opasnosti po ljude od malih ili velikih životinja i tako dalje. 
Dodaje da je ove godine bilo 43 % intervencija više nego što je bilo u protekle godine u istom 
razdoblju te kako u prosjeku imaju 4 intervencije dnevno.  
Navodi da je nekoliko recentnih požara izazvalo veću pozornost, požar na području Stancije 
Čobani između Bala Rovinja, požar na području Valdebeka, Vintijana i Linke uz još nekoliko 
požara kod Novigrada. Navodi kako je činjenica da su svi ti požari izbili pod izuzetno 
nepovoljnim vremenskim uvjetima, ali kako su u, roku od nekoliko sati, stavljeni pod kontrolu.  
Ističe kako sustav funkcionira odlično te nema većih problema u djelovanju 7 javnih 
vatrogasnih postrojba, sa 230 profesionalnih vatrogasca i 1100 dobrovoljnih vatrogasaca u 34 
dobrovoljna vatrogasna društva, 50 pripadnika hrvatskih šuma na raspolaganju uz 20 
sezonskih vatrogasaca raspoređenih u pojedinim postrojbama. Naglašava da su sezonski 
vatrogasci jedna od mjera koja se je upotrebljavala prvenstveno početkom 90-ih godina radi 
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nedostatka dobrovoljnih vatrogasnih društva i nedostatka ljudi. Pojašnjava kako su sezonski 
vatrogasci oni koji se koriste za pomoćne poslove poput čuvanja požara i sl. Porastom broja 
dobrovoljnih vatrogasnih društava u Istri, gdje su uložena značajna financijska sredstva u 
tehničko opremanje, danas tu postoji neusporedivo više ljudi koji u dobrovoljnim vatrogasnim 
društvima onda mogu i brže reagirati. Navodi da na području cijele Istre imaju 1300 ljudi na 
raspolaganju i 228 vatrogasnih vozila, dok su kanaderi eskadrila koja je smještena u Zagrebu, 
ali po procjeni i zapovijedi Županijskog zapovjednika oni mogu ostati u Zračnoj luci Pula par 
dana, ovisno o situaciji.  
Primjerice od 171 intervencije koje su imali u ovom periodu samo su 2 puta imali potrebu za 
kanaderom. Smatra kako sustav za sada funkcionira jako dobro, pogotovo od kada je 
Hrvatska vatrogasna zajednica državno tijelo nadležno za vatrogastvo i konačno je 
vatrogascima omogućila da upravljaju sustavom. Zahvaljuje Istarskoj županiji te svim 
gradovima i općinama na izdašnoj potpori i u konačnici financiranju vatrogastva koje im za 
uzvrat daje osjećaj sigurnosti.  
Smatra kako stanje nije alarmantno, te su iza njih i puno teže ljetne sezone. Navodi kako su 
spremni za svaku situaciju, imaju dovoljno snage, a proteklih je godina neusporedivo 
podignuta razina operativne spremnosti. Dodaje kako im neki faktori poput jakog vjetra mogu 
otežati situaciju, međutim spremni su u najkraćem mogućem roku reagirati na svaki problem 
te pritom posebno vode računa o naseljima. 
Zahvaljuje građanima jer oni uvijek daju svoj doprinos u zaštiti svojih kuća i drugih objekata. 
Smatra da je to jako bitno. Zahvaljuje i vatrogascima, bili oni profesionalni ili dobrovoljni, jer 
riskiraju svoje zdravlje i svoje živote. Poziva vijećnike da mu upute dodatna pitanja ako ih još 
nešto zanima.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje gospodinu Kozlevcu, svim profesionalnim i 
dobrovoljnim vatrogascima te vatrogasnim društvima, ali isto tako i građanima koji su 
sudjelovali u gašenju požara. 
Navodi kako je sada 10:22 h te otvara vijećnički sat. Sa zadnje sjednice Skupštine ostalo je 
da svoja pitanja postave vijećnice i vijećnici Hani Glavinić, Danijel Ferić i Marianna Jelicich 
Buić.  
 
HANI GLAVINIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Postavlja dva pitanja od kojih je prvo upućeno 
pročelnici Upravnog odjela za proračun financije Barbari Škreblin Borovčak. Navodi kako je 
proteklih dana jedna od glavnih vijesti ulazak Hrvatske u euro zonu od 1. siječnja 2023. te 
pripreme za uvođenje eura na nacionalnoj razini teku u punom jeku. Postavlja pitanje kako 
teku pripreme za uvođenje eura u Istarskoj županiji i županijskim ustanovama, te da li se 
očekuju poteškoće u poslovanju županijske uprave početkom sljedeće godine.  
Vezano uz drugo pitanje navodi kako je proteklog tjedna ministrica regionalnog razvoja i 
fondova Europske unije uručila Istarskoj županiji ugovor za projekt „Dobra energija -solarna 
energija“ za energetsku tranziciju čija ukupna vrijednost iznosi preko 1.3 milijuna eura. Zanima 
ju koji su to aktivnosti predviđene ovim projektom. Koristi priliku da pohvali Istarsku županiju 
za zalaganje i promicanje važnosti ulaganja u obnovljive izvore energije koji su naša 
sadašnjost, a svakako i budućnost. Zahvaljuje.  
 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pozdravlja prisutne i zahvaljuje na pitanju. Odgovara 
kako Ministarstvo financija i Hrvatska narodna banka već duže vrijeme provode jedan 
kvalitetan postupak na pripremi procesa uvođenja eura u Republici Hrvatskoj.  
Navodi kako je Istarska županija uključena u sam proces izrade zakona, smjernica i uputa za 
provođenje od samog početka, a u međuvremenu je donesen i Zakon o uvođenju eura te je 
Europska unija potvrdila ulazak RH u euro zonu. Određen je tečaj konverzije novca, u iznosu 
od 1 euro = 7,53450 kuna.  Pojašnjava kako se s dvojnim iskazivanjem cijena počinje već od 
5. rujna, a trajati će i cijelu sljedeću godinu kada će se iskazivati cijene u eurima s 
protuvrijednosti u kunama. Razlog tomu je načelo zaštite potrošača jer je iz iskustva drugih 
zemalja, kao jedan od glavnih rizika uvođenja eura, prepoznato poskupljenje cijena uslijed 
preračunavanja i zaokruživanja cijena. 
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Navodi da će u periodu od 1. do 14. siječnja svi moći plaćati i u kunama i u eurima, s time da 
će svi subjekti koji vraćaju novac biti u obavezi vraćati u novac u eurima.  
Što se tiče same Istarske županije navodi kako ona nema tu obavezu iz razloga što joj se 
kompletno poslovanje obavlja bezgotovinski, odnosno uz jako mali udio gotovinskog plaćanja. 
Navodi da je ono što u Istarskoj županiji i njezinim proračunskim korisnicima i povezanim 
subjektima predstavlja kao izazov, dvojno iskazivanje cijena i prilagodba svih aplikacija iz svih 
dokumenata.  
 
DUŠKO KIŠBERI pozdravlja prisutne. Odgovara kako obnovljivi izvori energije postaju sve 
aktualnija tema te se korištenje obnovljivih izvora energije nameće kao imperativ. Ne samo 
kroz zakonski okvir i  ostvarivanje političkih europskih i nacionalnih ciljeva, nego kao i potreba 
korisnika prostora kao potrošača električne energije koji vide potencijal u proizvodnji električne 
energije. Navodi kako za to postoje 3 razloga. Prvi razlog je dugoročno smanjenje financijskih 
izdataka za energente, drugi smanjenje ovisnosti o konvencionalnim izvorima energije, a treći 
razlog je povećanje razine ekološke svijesti kod samih potrošača.  
Navodi kako Istarska županija smatra da jedinice lokalne samouprave mogu biti nositelji i 
pokretači zelene tranzicije te na taj način značajno doprinijeti energetskoj neutralnosti i 
neovisnosti lokalnih zajednica. Naglašava da upravo iz tog razloga Istarska županija odlučnim 
koracima provodi zelenu tranziciju koja ima ciljeve smanjiti emisiju stakleničkih plinova, 
povećati energetsku efikasnost i olakšati prelazak na obnovljive izvore energije  
Odgovara kako će sredstva iz navedenog projekta iskoristiti na postavljanje 4 foto naponske 
elektrane na objekte zgrada škola. Pojašnjava kako se radi o Školi za turizam i ugostiteljstvo, 
Industrijsko obrtničkoj školi i dvorani talijanske škole u Puli. Navodi da je iznos koji su dobili 
1,3 milijuna, a poslužit će za dobivanje cca 200 kW koje će poslije škole koristiti za grijanje, 
rasvjetu i hlađenje svojih prostorija.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, pozdravlja pitanje. Navodi kako su dobili predstavku određenog broja 
zaposlenika Istarske županije vezanu za potencijalni sukobi interesa pročelnika za 
gospodarstvo Istarske županije. Napominje da je pročelnik ujedno i član uprave Veletržnice 
ribe Poreč, čiji je jedan od osnivača i Istarske županija. Dodaje kako je imenovan 2018. 
godine, a u podnesku je navedeno da je u potencijalnom sukobu interesa jer istodobno obavlja 
nespojivu dužnost člana uprave trgovačkog društva i pročelnika u Istarskoj županiji, prima 
3,500 kn naknade, nije predao imovinsku karticu niti se je obratio povjerenstvu da od njega 
zatraži mišljenje o tome da li je u sukobu interesa.  
Podsjeća da je ime navedenog pročelnika iskočilo i u slučaju kada je direktor trgovačkog 
društva Castrum prijavljen zbog osnovane sumnje u počinjenje kaznenih djela zlouporabe 
povjerenja u gospodarskom poslovanju, krivotvorenja poslovne isprave, zlouporabe položaja 
ovlasti i dogovaranja za počinjenje kaznenog djela kako bi sebi i drugima priskrbio ne 
pripadajuću materijalnu korist. Postavlja pitanje za pročelnika je li u sukobu interesa.  
Postavlja pitanje pročelniku Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodno gospodarstvo da prokomentira zabrinjavajuće najave redukcije vode. Navodi kako mu 
je jasno da će prvo na redu biti pranje javnih površina i zalijevanje zelenih površina, ali ga 
zabrinjava njegova izjava o restrikcijama navodnjavanja poljoprivrednih površina jer se na 
njima već osjećaju posljedice suše.  
 
DUŠKO KIŠBERI, pozdravlja prisutne, odgovara kako nije u sukobu interesa jer je podnio 
ostavku te kako je razriješen funkcije direktora, odnosno člana uprave društva, na skupštini 
društva tako da tu ne postoji sukob interesa. Poručuje vijećniku da provjeri istinitost podataka 
koje iznosi prije nego što ih unese u javni prostor jer bi za to mogao kazneno odgovarati.  
 
DR.SC. EZIO PINZAN, pozdravlja prisutne. Odgovara kako će kada bude krenula restrikcija 
korištenja vode tada biti i dogovoreno na koji način će održati postojeće resurse. Ističe kako 
je tu primarni cilj da svi građani imaju pitku vodu. 
Navodi kako se stanje još procjenjuje. Vode još uvijek ima ali napominje kako je aktualni 
problem velika dnevna potrošnja vode. Pojašnjava da će se kada krenu restrikcije najprije 
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zabraniti pranje javnih prostora, sportskih terena i ostalih, a na pitanje vijećnika da li će 
poljoprivreda osjetiti restrikcije odgovara kako hoće. Ako vode ne bude i ako ju bude potrebno 
čuvati za piće, onda će morati poduzimati i takve mjere. Nada se da do toga neće doći. Daje 
primjer proizvodnje industrijske rajčice koja se upravo dovršava. Radi se o velikoj 
poljoprivrednoj proizvodnji koja je sada u završnoj fazi zrenja. Sad im je potrebna voda te ju 
oni još uvijek koriste. Vjeruje da će u narednih 15, 20 dana, koliko im je potrebno da bi dovršili 
proizvodnju i došli do rezultata svog cjelogodišnjeg rada, moći koristiti vodu neometano i da 
će tu poljoprivrednu proizvodnju dovršiti. Navodi da će proizvodnja povrća biti limitirana 
količinom vode na raspolaganju. Smatra kako je iz tog razloga iznimno važno da Istarska 
županija ulaže u sustave navodnjavanja kako bi, sukladno Zakonu o vodama, mogli tijekom 
zimskog perioda puniti akumulacije te tu vodu koristiti kasnije tijekom ljetnog perioda neovisno 
o količini vode u sustavu.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, dodatno navodi kako Istarski vodovod određenu količinu pitke vode 
otprema u susjednu državu Republiku Sloveniju pa, s obzirom da se Istra suočava s 
nestašicama, predlaže da razmisle da li ima luksuz da izvozi vodu u druge zemlje. Dodaje 
kako ugovorne obveze treba poštivati  
Pročelniku Kišberiju poručuje kako je on na dan 14. srpnja i dalje u Sudskom registru upisan 
kao član uprave trgovačkog društva te kako prema evidenciji Povjerenstva za sukob interesa 
njegova imovinska kartica nije podnesena. Navodi da mu je drago ukoliko je dao ostavku ali 
kako je navedeni zakon stupio na snagu još u prosincu prošle godine, odnosno prije više od 
7 mjeseci. Vezano uz slučaj Castrum navodi kako se nada da pročelnik nije uzeo spominjani 
televizor.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, podsjeća vijećnika na vrijeme.  
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, Buongiorno a tutti. Ho due domande. La prima riguarda la 
situazione con la Scuola media superiore Leonardo da Vinci – Buie . Sperando che il nuovo 
anno scolastico i ragazzi lo inizieranno nella nuova scuola, vorrei avere le informazione 
precise riguardo quella scuola. 
La seconda domanda va al presidente della Regione. Navodi kako bi, neovisno o tome što je 
situacija s vodom spominjana u prethodnom pitanju, željela pitati župana da im kaže nešto 
više i apelirati na građane da se voda koristi racionalno. Moli osvrt župana o svemu što se do 
sada napravilo i što oni mogu napraviti, ne samo kao vijećnici, već i na koji način mogu 
građane osvijestiti o tome što znači biti bez vode, odnosno što znači moći štedljivo koristiti 
vodu.   
 
PATRICIA PERCAN pozdravlja prisutne. Zahvaljuje na pitanju i odgovara kako je Scuola 
media superiore Leonardo da Vinci – Buie, odnosno talijanska srednja škola u Bujama, 
gotova. Navodi kako su prošli tjedan imali tehnički pregled škole. Pronađeno je nešto malo 
nedostataka, kako to obično na tehničkom i bude, te će se oni otkloniti u pristojnom roku. 
Napominje i da se sva javnopravna tijela nisu odazvala tehničkom pregledu pa čekaju i njihovo 
očitovanje. Vjeruje da će nastava 5. rujna započeti u novoj školskoj zgradi. Zahvaljuje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, pozdravlja prisutne i odgovara kako situacija nalaže oprez, ali nema 
mjesta panici. Navodi da, ukoliko žele biti ozbiljni i odgovorni, treba povući određene poteze 
na vrijeme. Pojašnjava kako je imao drugu koordinaciju s direktorima triju vodovoda na 
području Istarske županije, zajedno sa svojim suradnicima i predstavnicima Hrvatskih voda. 
Tamo je konstatirano da je vodostaj nizak zbog doista dugotrajne suše. Primjerice na području 
južne Istre u prvih 6 mjeseci palo je samo 106 litara po četvornom metru, dok je sjeverna Istra 
nešto bolja sa oko 240 litara. Na zadnjem razgovoru je dogovoreno da će vidjeti tijek događaja 
do petka, te u petak održati još jedan sastanak na kojem će se razgovarati na koji način 
postojeću količinu vode rasporediti na naredno razdoblje. Navodi kako podaci govore da 
postoji značajno veća potrošnja vode u 2022. godini nego što to bilo 2019, te kako je potrošnja 
u ljetnim mjesecima porasla za 11 - 14% ovisno o vodovodu.  
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Napominje da je i 2012. godina bila jako sušna, iako su tada Hrvatske vode u zimskim 
mjesecima odlučile otpustiti značajnu količinu vode iz akumulacije, te su te godine bili 
primorani posegnuti za određenim restrikcijama kako bi ispunili onaj primarni cilj, a to je prije 
svega osigurati pitku vodu. Od tada je Istarski vodovod uložio nemale novce kako bi jedan 
izvor vode tijekom cijele godine dohranjivao akumulaciju zbog manjka padalina. 
Pojašnjava da je na prethodnom sastanku, prošlog ponedjeljka, u akumulacijskom jezeru bilo 
oko 1,8 milijuna m³ vode više nego što je bio slučaj 2012. godine, no s druge strane u odnosu 
na 2012. godinu stanje izvora pitke vode je na žalost u goroj poziciji. Izvršnost tih izvora je 
niža. Navodi kako će, kada dovedu u korelaciju veću potrošnju i niži pritok iz izvora te trenutno 
stanje vode u akumulacijskom jezeru u petak zajedno s direktorima vodovoda vidjeti da li će 
morati posegnuti za određenim mjerama. Pojašnjava da mjere redukcije vode mogu imati 
nekoliko stupnjeva, pri čemu ovdje govore o redukciji vode prvog stupnja. Najavljuje kako će 
se dogovoriti koje su to aktivnosti kojima bi se eventualno mogla usporiti potrošnja vode, jer 
prema dugoročnim meteorološkim prognozama u naredna 3 mjeseca neće biti većih padalina 
koje bi mogle utjecati na akumulaciju te na izvorišta pitke vode. Ističe da svi možemo preživjeti 
ukoliko ne peremo automobile mjesec dana, ukoliko ne zalijevamo zelene javne površine... 
dok živjeti bez vode i bez hrane ne možemo. Iako Istarska županija ne upravlja vodovodnim 
društvima već su ona u vlasništvu jedinica lokalne samouprave drži da je zbog iznimne 
situacije itekako bitno s razine same županije koordinirati taj čitav proces. Zato se zahvaljuje 
na suradnji direktorima triju vodovoda, a to su Istarski vodovod, Vodovod Labin i Vodovod 
Pula i nadležnim predstavnicima Hrvatskih voda, te apelira na građane da se racionalno 
odnose prema pitkoj vodi.  
Smatra kako se ljudi zadnjih 100 do 200 godina poprilično komotno i neracionalno odnose 
prema prirodnim resursima, bilo da se radi o fosilnim gorivima, o pitkoj vodi ili nečem trećem, 
te da se svi skupa moraju mijenjati. Navodi kako klimatske promjene nisu nastale slučajno već 
su nastale djelovanjem čovjeka prema prirodi. Klima mijenja, dolazi do ekstremno sušnih 
razdoblja, ekstremi su sve veći i sve češći i ukoliko želimo sačuvati planet trebamo biti puno 
odgovorniji, kako bi ga prepustiti svojoj djeci i svojim unucima. Zahvaljuje. 
 
MARIO BRATULIĆ, HDZ, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje da li je Istarska županija 
spremna za novo natječajno razdoblje i na koji način misli uključiti Fond za razvoj poljoprivrede 
kroz pred financiranje, a kasnije i financiranje.  
Što se vode tiče, slaže se sa županom i navodi kako se 51% vode potroši na domaćinstva, 41 
% gospodarstva i samo 8 % na navodnjavanje. Naglašava kako moramo biti odgovorni, te 
apelira na sve građane ali i jedinice lokalne samouprave da pokušaju utjecati na optimalnu 
potrošnju vode. Zahvaljuje. 
 
DR.SC. EZIO PINZAN, pozdravlja prisutne. Odgovara kako je danas na sjednici Skupštine 
planiran Izvještaj o radu Fonda za 2021. godinu tako da će sada samo kratko odgovoriti 
vijećniku na pitanje. Pojašnjava kako je Fond osnovan još prije 27 godina jednom 
dalekosežnim odlukom Skupštine da donese Odluku o osnivanju Fonda za razvoj 
poljoprivrede i agroturizma. Navodi da je on je kroz to vrijeme praktički izgradio poljoprivrednu 
infrastrukturu Istre, opremio poljoprivrednike, pogone za preradu, dodijelio preko 1000 kredita 
u iznosu od preko 250 milijuna kn te poljoprivrednicima olakšao korištenje fondova Europske 
unije. Napominje da je imovina Fonda nešto veća od 52 milijuna kuna, te nudi iznimno povoljnu 
kreditnu liniju za poljoprivrednike sa 2 % kamata namijenjenu za stočarstvo, preradu, ekološku 
poljoprivredu, preradu proizvoda sa zaštićenom oznakom izvornosti itd.  Dodaje kako je to 
kreditna linija koja ima 3 godine počeka i 11 godina za otplatu kredita. S tim sredstvima pred 
financiraju se projekti Europske unije. Navodi kako je pred njima novo programsko razdoblje, 
te vjeruje da će kroz njega pomoći poljoprivrednicima sa nešto više od 22 milijuna kn koja će 
im biti na raspolaganju.  
 
TEREZA BANIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje za župana da li ima podatke o 
dosadašnjem broju noćenja i dolazaka te kakve su prognoze za drugi dio sezone koja nas 
očekuje. 
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ŽUPAN odgovara kako je ova turistička sezona iznimno dobra, te je prema broju ostvarenih 
dolazaka i ostvarenih noćenja bolja od rekordne 2019. godine.  Navodi kako je u periodu do 
12. srpnja ostvareno otprilike 300 000 noćenja više od istog perioda 2019. godine. Iznimno 
dobar bio je mjesec lipanj, dok je u periodu od 1. srpnja do 12. srpnja razina dolazaka i 
ostvarenih noćenja otprilike ista kao i 2019. godine. Dodaje da je trenutno jako teško naći 
slobodnu postelju na području Istarske županije tako da su predviđanja za ostatak sezone 
izuzetno dobra. Ipak, ističe kako su od broja noćenja puno bitniji konkretni financijski 
pokazatelji, koliko je gospodarstvo prihodovalo od turizma i koliko su građani Istarske županije 
koji se bave turizmom kao dodatnom djelatnošću zaradili. Ti brojevi za sada bolji nego 2019. 
godine.  
 
SLAVEN BOLJUN, Možemo!, postavlja pitanje zašto je cijena vode u Istri višestruko veća od 
europskog standarda. Navodi kako je varijabilni dio u Europsku uniji u prosjeku 0,87 centi, 
odnosno 6,5 kuna je dok primjerice u Pazinu on 19,54 kn, a kod drugih općina i gradova se 
kreće između 15 i 20 kuna što je puno više od europskog standarda. Zanima ga i komentar 
na podatak da Istarski vodovod ima oko 15% gubitka vode godišnje. Postavlja pitanje da li se 
planiraju aktivirati izvorišta Gabrijeli, Bužini, Bubić jama i pulski bunari.  
 
ŽUPAN pojašnjava kako Istarska županija nije osnivač tih trgovačkih društava. Osnivači i 
vlasnici Istarskog vodovoda, Vodovoda Labin i Vodovoda Pula su jedinice lokalne 
samouprave. Navodi kako Istarska županija nema niti jednu ovlast ili ingerenciju utjecati na 
cjenovnu politiku tih trgovačkih društava niti može sudjelovati u odlučivanju. Smatra kako to 
konkretno pitanje treba postaviti na za to nadležnom mjestu, a to su skupština vodovoda, 
visoki predstavnici, gradovi, općine ili gradska odnosno općinska vijeća.  
Kada se govori o gubicima vode navodi kako su po tom pitanju istarski vodovodi na samom 
vrhu uspješnosti Europe. Pulski vodovod ima gubitke manje od 17 % i zato je dobio priznanje 
„Primjer najbolje prakse“, na nivou čitave Europe. Pojašnjava kako neki vodovodi gube i 30-
50%, pa čak i do 80% vode.  
Navodi kako je cijena poljoprivredne vode uvedena najprije u  Istarskom Vodovodu, a nakon 
toga u Vodovodu Pula i ona je puno povoljna za poljoprivrednike nego što je to bila prije. 
Nadodajte da je sigurno kompleksnije i sigurno košta više imati akumulacijsko jezero u odnosu 
na izvorišta vode koja je moguće crpiti i nakon tretmana vodu opustiti u sustav. Podsjeća na 
80-te godine kad su bile velike redukcije vode te vode u određenim periodima dana i noći 
uopće nije bilo. Zato se išlo u izgradnju akumulacije kako bi se takve stvari u budućnosti 
prevenirale. Navodi kako je cjenovna politika sigurno tema o kojoj mogu pričati ali na za to 
predviđenim mjestima. Istarska županija niti ima ovlasti, niti ima ingerencije, niti može utjecati 
na odluke društava. Podsjeća i kako u Republici Hrvatskoj, pa tako i u Istri, građani imaju 
značajno povoljniju cijenu vode nego što ima gospodarstvo, iako je intencija Europe da se te 
razlike smanje. Smatra kako naši vodovodi još uvijek provode jednu socijalnu politiku prema 
građanima koji imaju znatno nižu cijenu koštanja vode nego što ju ima gospodarstvo.  
 
SLAVEN BOLJUN, Možemo!, Navodi kako su mu ingerencije jasne, ali smatra da Županija 
tu mora imati pro aktivnu ulogu i zalagati se za smanjenje cijena. Ne može preći preko 
činjenice da za domaćinstvo Istarski građani plaćaju puno veću cijenu vode nego prosjek 
Europske unije. Ponavlja pitanje da li se planiraju aktivirati izvorišta Gabrijeli, Bužini, Bubić 
jama i pulski bunari, a zanima ga i koliko je još na snazi ugovor s vodovodom koji je sklopljen 
2005. godine.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, naglašava kako bi voljela da se pitanja na ovoj Skupštini 
postavljaju iz domene na koju oni  kao vijećnici mogu utjecati. Apelira na vijećnike da u buduće 
pitanja budu iz domene utjecaja Istarske županije 
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ŽUPAN odgovara kako će morati zatražiti tu informaciju jer nije sudjelovao u potpisivanju 
ugovora. Ponavlja kako su osnivači istarskih vodovoda gradovi i općine, a ne županija. Što se 
tiče izvorišta navodi kako su sva izvorišta koja su mogla biti stavljena u funkciju, funkcionalna.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja prisutne. Moli informaciju vezanu uz projekt otvaranja 
regionalnog centra izvrsnosti kojeg svi manje-više poznaju po pod nazivom KLIK. Navodi kako 
su sredstva za taj projekt povučena iz Operativnog programa za koherentnost i koheziju u 
prošlom programskom razdoblju u iznosu od  30 milijuna kn uz malu participaciju Istarske 
županije u iznosu od 460.000,00 kn. Postavlja pitanje u kojoj je fazi taj projekt, s obzirom da 
je provedba započela u siječnju 2021. godine. Zanima ju kada možemo očekivati početak 
formalnog djelovanja tog Centra.  
Drugo pitanje vezano je za građanski odgoj. Navodi kako su u Proračunu osigurali pola 
milijuna kuna za 2020. godinu. Zanima ju da li se krenulo u proceduru uvođenja građanskog 
odgoja, te koliko će škola započeti sa programom građanskog odgoja u narednoj školskoj 
godini. Zahvaljuje. 
 
PATRICIA PERCAN zahvaljuje na pitanju i odgovara kako se radi o 2 projekta istog naziva, 
jedan je financiran iz Europskog fonda za regionalni razvoj, a drugi od Europskog socijalnog 
fonda. Navodi kako se pitanje vijećnice Peruško odnosi na prvi, odnosno na izgradnju Centra, 
dok se drugi projekt odnosi na osiguranje aktivnosti koje će se u novoizgrađenom Centru 
odvijati. Odgovara kako je planirani dovršetak radova 31. prosinca 2023. godine, iako i njih 
pogađa problematika velikog porasta cijena građevinskih radova na tržištu tako da je pitanje 
da li će taj rok definitivno ostati isti ili će se možda produljiti. Navodi da je u tijeku pregled i 
ocjena ponuda Odsjeka za javnu nabavu tako da o tome ne može detaljnije govoriti, a li je 
uvjerena da će uskoro biti poznato ime izvođača radova. Pojašnjava kako su prošli tjedan 
pokrenuli javnu nabavu za stručni nadzor i koordinatora, a u tijeku je i priprema javne nabave 
za voditelja samog projekta. Ukoliko sve prođe kako treba očekuje da bi već na jesen mogli 
započeti s građevinskim radovima u Centru. 
Što se tiče Građanskog odgoja obrazovanja odgovara kako su njega uveli 2018. godine u 5 
škola kao jedan mali pilot projekt škola koje su tada iskazale interes. Ove su godine željeli 
uvesti Građanski odgoj i obrazovanje u preostalih 20 škola ukoliko za time bude interesa od 
strane roditelja. Dodaje kako je u ponedjeljak započeo prvi ciklus edukacija za šezdesetak 
učitelja i učiteljica u OŠ Vodnjan, drugi ciklus će se održati u zadnjem tjednu kolovoza, a kad 
počne nastava bit će provedena anketa među učenicima i roditeljima da iskažu svoj interes 
za tim predmetom.  Napominje kako su već pripremili i dvojezične priručnike za taj predmet.  
 
VILI BASSANESE, SDP, pozdravlja prisutne. Predlaže da se na razini Županije započne s 
izradom strateškog dokumenta Županijske strategije policentričnog održivog razvoja Istarske 
županije. Navodi da se tu radi se o jednom dugoročnom dokumentu ali i o načinu razmišljanja 
i promicanja zaštite Istre. Napominje da je cilj izrade tog dokumenta da se sa razvojem 
upravlja na jedan provedivi način koji će osigurati održivost. Smatra da su se neke stvari već 
dogodile jer nije bilo plana za održivost pa se tzv. razvoj događa stihijski i nosi katastrofalne 
posljedice za buduću kvalitetu života pa tako danas pričaju o vodi i o smeću. Naglašava da 
policentrični razvoj promiče uravnoteženi razvoj, pravilnu teritorijalnu organizaciju, 
gospodarski razvoj, razvoj infrastrukture, osigurava jednolično ili bar bolje pružanje usluga 
socijalnog društvenog standarda, a sve temeljeno na održivosti. Smatra kako je prostor 
najveće bogatstvo Istre, te kako je krajnji rok da se prema njemu tako počnu ponašati, koristiti 
ga i zaštititi jer je to prije svega njihova obveza, zadaća i odgovornost ako se žele baviti 
politikom. Napominje da je, kada prođete Istrom, jednostavno uočiti da su se pojedina 
područja Istre razvijala stihijski, neka su praktički ostala ista, a dio Istre je u nestajanju ili barem 
u lošijem stanju nego što je bio prije 30 godina kada je Županija stvorena. Navodi kako to 
konstatirati pa onda otići sa govornice nije korektno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, opominje vijećnika kako mu je isteklo vrijeme.  
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VILI BASSANESE, SDP, se zahvaljuje na demokratičnosti. Navodi kako prijavljuje kršenje 
Poslovnika. Napominje da je župan danas govorio o onome što mu je predsjednica Skupštine 
zabranila jer to nije tema o kojoj oni mogu odlučivati. Pojašnjava kako je župan iznio 
problematiku vodoopskrbnog sustava kada mu je gospodin postavio pitanje i prebacio tu 
ingerenciju na općine i gradove jer nije osnivač. Pita se zašto su o  tome uopće razgovarali i 
govorili iz pozicije vlasnika.  
 
ŽUPAN odgovara kako misli da je korektno dati obrazloženje građanima i vijećniku Boljunu 
koji je uputio vijećničko pitanje sa strane opozicijskih vijećnika. Smatra kako je njegova 
dužnost pokušati odgovoriti na pitanje te da nije prebacio lopticu već samo odgovorio kako 
Istarska županija nema načina ni mogućnosti utjecati na formiranje cijene koštanja vode u 
vodovodima jer u njima nisu suvlasnici. Navodi kako je, neovisno o tome što Istarska županije 
nije osnivač vodovoda, u ovim vremenima kad se svi pitaju koliko će biti vode, mišljenja da bi 
župan trebao time koordinirati i korektno informirati kako građane tako i gospodarstvenike. 
Dodaje kako ne može odgovarati na vijećničko pitanje na način da će Istarska županija utjecati 
da se cijena vode smanji kad u vodovodima nema svojih predstavnika niti vlasničkih udjela. 
Naglašava da je to što je vijećnik htio na taj način malo politički poentirati njegovo pravo.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava vijećnika da ima jednu minutu za dodatno pitanje.  
 
VILI BASSANESE, SDP, odgovara županu kako se previše dobro razumiju da spuštaju razinu 
komunikacije na ovaj način. Smatra kako nema veze koji su vijećnici opozicijski, a koji 
pozicijski budući da je i župan nezavisni. Ističe da mu nije cilj nekome predbacivati za nešto 
nego svojim ponašanjem na, što je više moguće, ispravan i korektan način time stvarati 
buduće standarde ponašanja.  
Navodi da je župan imao pravo govoriti o problematici vode, ali kako je prije toga trebao imati  
sastanak sa suvlasnicima vodovoda, odnosno sa načelnicima i gradonačelnicima. Napominje 
da u isto vrijeme danas imaju Skupštinu Istarske županije i skupštinu Istarskog vodovoda gdje 
će cijena vode ponovno biti povećana. 
 
ŽUPAN odgovara kako se doista trudi redovito sazivati koordinacije gradonačelnika i 
načelnika čemu vijećnik može svjedočiti jer je uglavnom prisutan. Smatra kako je u ovom 
trenutku najbitnije dobiti konkretnu informaciju od strane direktora vodovoda, a po završetku 
te koordinacije će o tome obavijestiti kako gradonačelnike tako i sve načelnike jer su oni 
osnivači i vlasnici tih trgovačkih društava. Ponavlja da kao Župan smatra da u ovim trenucima 
ima obavezu koordinirati situaciju i informirati javnost. Navodi kako se trudi biti maksimalno 
kulturan, ne spuštati razinu komunikacije te kako je istaknuo da je vijećničko pitanje došlo sa 
strane opozicijskih vijećnika zato da to vijećnik ne bi tumačio kao da je to nekako unaprijed 
pripremljeno pitanje. Dodaje kako je komunikacija na puno nižoj razini na sjednicama 
Gradskog vijeća Grada Umaga nego što je to slučaj kod sjednica Skupštine Istarske županije.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje vijećnički sat. Konstatira kako je ostalo da na 
sljedećoj sjednici svoje pitanje postave vijećnici Ivana Špadijer i Ivan Iskra.  
 
 

Ad - 3. 
Prijedlog Etičkog kodeksa Skupštine Istarske županije 

 
VESNA IVANČIĆ obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je 5. prosinca prošle godine stupio 
na snagu novi Zakon o sprječavanju sukoba interesa te predlaže svim vijećnicima da ga 
prouče iz razloga što je proširen krug obveznika primjene toga zakona. Pojašnjava da kao 
predstavničko tijelo Skupština ima obvezu donijeti Etički kodeks kojim reguliraju ponašanje u 
Skupštini. Budući da u samom zakonu nema puno odredbi koje ukazuju na to na koji način 
treba izgledati Etički kodeks Ministarstvo uprave izdalo je smjernice kojima je preporučilo 
određeni sadržaj Etičkog kodeksa. Navodi kako su održali 2 međustranačka kolegija na kojima 
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se je veoma ozbiljno radilo na tekstu Etičkog kodeksa, te je nakon toga on bio na Odboru za 
Statut, Poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu gdje je prihvaćen konačni tekst 
koji je dostavljen vijećnicima. Ističe kako očekuje da će se Etički kodeks podržati jer je važno 
da ponašanje u Skupštini bude na jednoj visokoj razini.  
 
Mr.sc. ROBERT VELENIK, u ime kluba IDS –  ISU  – Zeleni, navodi kako su se, kao što je 
i pročelnica rekla, dva puta našli na međustranačkom kolegiju gdje su definitivno među 
klubovima uskladili sadržaj Etičkog kodeksa nakon čega je on jednoglasno prihvaćen na 
Odboru za Statut, Poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu. Nada se da će 
Etički kodeks što manje koristiti u Skupštini, te da on neće biti sredstvo političkih borbi. Smatra 
kako je činom davanja vijećničke prisege prihvatio načela koja se sada definiraju Etičkim 
kodeksom. Navodi da će klub IDS –  ISU  – Zeleni podržati ovaj Etički kodeks te  predlaže 
ostalim klubovima da za njega dignuo ruku kako bi ga jednoglasno usvojili.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu te, kako nema prijavljenih, daje 
točku na glasanje. Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijet  
 

 
Etički kodeks Skupštine Istarske županije 

 
 

Ad-4) 
Prijedlog Odluke o izradi izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije 

 
TULIO DEMETLIKA, u ime predlagatelja obrazlaže predmetnu točku. Uvodno navodi da 
donošenje prostornog plana, odnosno izmjena prostornog plana ima točno propisanu 
zakonsku proceduru donošenja, što nažalost vrlo dugo traje. Činjenica je da je to dugotrajan 
proces i iz tog razloga smo odlučili da se ide u određenim dijelovima u izmjene i dopune, kako 
bi maksimalno skratili rokove i ispunili one uvjete za one inicijative koje su pokrenute. 
Posljednje izmjene Prostornog plana Istarske županije donijete su 2016. godine temeljem 
Zakona o prostornom uređenju i gradnji, stoga je županijski plan izrađen u formi strateškog 
dokumenta prostornog uređenja koji, osim osnova prostornog, u naravi  određuje osnove 
sveukupnog razvoja Istarske županije. Vrsti dokumenta prilagođen je njegov sadržaj i mjerilo, 
a iz mjerila 1: 100.000 proizlazi razina razrade i modaliteti provođenja. Zbog navedenog, PPIŽ 
nije neposredno provediv. Za svaki dokument koji mi moramo donijeti na nižem nivou koristili 
su se stari planovi jer nažalost još uvijek nemamo Državni plan prostornog uređenja koji je 
bila dužna donijeti država. Stalno dobivamo obećanja da će taj dokument biti donijet, međutim 
već četiri godine čekamo i još uvijek nije donijet. Bez obzira na tu činjenicu, odlučili smo krenuti 
u izmjene i dopune našeg Plana. Nakon 2016. godine dobivali smo inicijative od gospodarskih 
subjekata, fizičkih osoba, gradova i općina za izmjene prostornog plana, pa kao što je Župan 
rekao na prošloj sjednici i u javnosti, sada idemo u tzv. ciljane izmjene s točno definiranim 
ciljevima što želimo postići ovim izmjenama i dopunama. Razlozi su sljedeći, zbog određivanja 
obuhvata zahvata radi planiranja solarnih elektrana državnog i županijskog značaja u cilju 
provedbe zelene tranzicije. Znači elektrane do 9,99 MW se planiraju na nivou općina i 
gradova, od 10 do 20 MW na županijskom nivou a iznad 20 na državnom nivou. Zatim 
preispitivanje mogućnosti planiranja vjetroelektrana na moru. Postoji inicijativa od INA-e da 
ispituju mogućnost vjetroelektrana na moru. Sljedeće je revizija Odredbi za provedbu PPIŽ-a 
u dijelu proizvodnje energije iz obnovljivih izvora. Tu se radi o bioenergetici. Sljedeća točka je 
izmjena pojedinih planskih rješenja prometnog sustava: pomorskog, cestovnog i željezničkog, 
kao i elektroničke komunikacijske infrastrukture i druge povezane opreme, zatim, planiranje 
građevina za gospodarenje otpadom, pa usklađenje uočenih nedorečenosti i grešaka 
utvrđenih primjenom važećeg PPIŽ-a, te zadnja točka usklađenje pojedinih segmenata PPIŽ-
a sa izmijenjenim zakonskim i podzakonskim  propisima. 
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Ističe da je Župan, u svojstvu predlagatelja, uputio jedan amandman kojim nadopunjuje članak 
4, iza alineje 4 s točkom: usklađenje vodnogospodarskog sustava u dijelu novelacije 
vodoopskrbnog plana Istarske županije do 2030. godine. Predloženo je to iz razloga što je 
novonastala situacija s opskrbom vodom podsjetila da imamo dokument Novelacija 
vodoopskrbnog plana Istarske županije do 2030. godine, pa da se i on ubaci u odluku, kako 
bismo predvidjeli neke nove dodatne situacije. Klimatske promjene se dešavaju i to više nije 
slučajnost, nakon 2012. godine, ponavlja nam se sušna godina i očito je da ćemo se svake 
godine suočavati sa sličnim problemom. Zato želimo biti spremni da omogućimo neke nove 
mogućnosti. Jedna od spominjanih mogućnosti je bila da se spoje vodovodi sa Primorsko-
goranskom županijom, postrojenja desalinizacije ili slične mogućnosti koje nas očekuju u 
budućnosti. 
Analiza elektroenergetskog sustava je pri kraju, u kontaktu smo sa Vladom jer ono što je danas 
problem vode, sutra može biti problem struje. Najavljuje da će se na jesenskoj sjednici 
skupštine naći analiza elektroenergetskog sustava. 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, IDS, predsjednica Skupštine, otvara raspravu po klubovima i 
napominje da amandman predlagatelja postaje sastavni dio Odluke. 
 
VILI BASSANESE, u ime Kluba vijećnika SDP-a. Zakon prostornom uređenju koji je donesen 
01. 01. 2020. godine regulira, promatra i usklađuje upravo ovu materiju. Smatra da ne trebamo 
prebacivati na državu nešto što mi nismo napravili. Mišljenja je da bi se prostornim planom 
trebao baviti Upravni odjel za prostorno uređenje i gradnju, a ne Upravni odjel za održivi razvoj. 
Predmetna odluka bi trebala biti temeljni dokument omogućavanja razvoja Županije. Do sada 
je taj razvoj bio onemogućen barem u gospodarskom dijelu što Prostorni plan nije predvidio 
2016. godine, jer tada nije bio usklađen sa zakonom i zato stoji u članku 4. usklađenje sa 
zakonom. Podržava amandman predlagatelja i to je sasvim u redu. Traži objašnjenje o jednoj 
kontradiktornoj nejasnoći. Imate članak 4. koji predviđa izmjene i dopune PPIŽ, kojeg ste vi i 
čitali, koji ima svoje podtočke i stavke, a jedan od stavaka je usklađenje uočenih nedorečenosti 
i grešaka utvrđenih primjenom važećeg PPIŽ-a. To bi se trebalo odnositi na JLS i sve one koji 
bi mogli dati amandman da te uočene nedorečenosti i greške, a ja ih zovem čimbenik ne 
razvoja IŽ, budu jasne. U članku 10. točki 3. imate da javnopravno tijelo, čitaj gradovi, ne može 
zahtjevima postavljati uvjete kojima bi se mijenjali ciljevi i/ili programska polazišta za izradu 
izmjena i dopuna PPIŽ-a određenih ovom Odlukom. Što to znači? Mi smo kao grad predložili 
da gospodarske zone nemaju limit razvoja, nego da budu limitirane samo zakonom, zatim 
turistički punktovi van zaštićenog obalnog pojasa da se mogu događati na način kao što 
predviđa zakon, a ne da PPIŽ bude restriktivan, odnosno iks restriktivniji u odnosu na zakon, 
jer je to onemogućavanje razvoja. Treće, poljoprivredni objekti, se po sadašnjem prostornom 
planu ne mogu graditi u ZOP-u. Postoje maslinari i vinari koji su na 950 metara od mora i oni 
sada ne mogu realizirati izgradnju svojih objekata. Četvrto, pitanje za robizonski smještaj, da 
li se i ako se o tome što planiralo. 
Izmjene koje ćemo moći uputiti pod točkom usklađenje uočenih nedorečenosti i grešaka, 
morali bi imati neke limite, koji su i na što se točno odnose. O čemu se tu radi? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, poziva u ime Kluba Zeleno-lijeve koalicije Renata Kalca i 
podsjeća da su u ime Kluba uputili amandman na predmetni prijedlog. 
 
RENATO KALAC, u ime Kluba Zeleno-lijeve koalicije. Navodi da je klub vijećnika uputio 
amandman koji je danas dostavljen svim vijećnicima. Potpisuje sve što je gosp. Bassanese 
rekao iz jednostavnog razloga što PP treba biti u funkciji razvoja. Ističe da je zamjenik Župana 
rekao da je postojeći plan neprovediv s čime se u potpunosti slaže. Kao plan višeg reda, on 
je svojom nedorečenosti i neprovedivosti zapravo ograničio razvoj JLS. Mi to moramo 
promijeniti i omogućiti razvoj. Određene se stvari mogu svesti pod točku usklađivanja 
nedorečenosti, međutim to nije dovoljno i nedovoljno je precizno. Ova izmjena trajati će 
najmanje 11 mjeseci. Nove izmjene će ići za nekoliko godina. Mi se deset godina nećemo 
moći razvijati, jer nam je ovaj postojeći Plan ograničavajući razvoj na cijelom području 
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Županije, ne samo u pogledu obnovljivih izvora energije, nego u pogledu mnogo čega. Mi kao 
županijski vijećnici trebali bi odgovarati izbornoj bazi i trebali odgovoriti na zahtjeve JLS. Stoga 
predlažemo prije svega analizu alokacija i definiranje promjene namjena zemljišta u 
izdvojenim građevinskim područjima izvan naselja, težišno za poslovni i/ili proizvodnu 
namjenu. Ovdje prije svega misli na članak 64. PPIŽ gdje su te zone definirane. Što su one 
Katekizam, Sveto pismo, ne mogu se mijenjati? Grad Pazin hoće mijenjati lokaciju svoje 
poslovne zone uz novu državnu cestu, da li ćemo to zabraniti ili ćemo omogućiti da se to 
promijeni. Drugo, analiza i utvrđivanje mogućnosti redefiniranja turističkih kapaciteta, terena 
za golf igrališta i definiranje područja robinzonskog turizma. Treće, preispitivanje bruto 
gustoće stanovanja, odnosno broja stanovnika po naselju za obračun gustoće. Ovo je dosta 
složeno i teško pitanje, međutim, nama kuće za odmor ne ulaze u popis, u popis stanovnika 
nam ulazi popis iz 2021. godine. Naši ljudi ne mogu graditi na svojoj djedovini nego kupuju 
zemljište u urbaniziranim područjima po cijeni, 50, 60 € ili na obali preko 100€ da bi mogli 
ostati tu. Pa nisu, blesavi, zato i odlaze. To se dešava svakodnevno. Zatim, planiranje razvoja 
zelene infrastrukture. Tu se ne misli na zelenu tranziciju. Sljedeći zahtjev je analiza i 
preispitivanje planskih rješenja pomorske infrastrukture, težišno razvoja pomorskih luka, 
lučica i marina na području obuhvata PPIŽ. 
Traže da se predlagatelj očituje, ukoliko odbije amandman traži glasovanje o predloženom 
amandmanu. 
 
Mr.sc. ROBERT VELENIK, u ime Kluba IDS-ISU-Zeleni, konstatira da je šteta da SDP ne 
sudjeluje u radu Međustranačkog kolegija, odbora i komisija jer bi  ovi prijedlozi koje je danas 
iznio gosp. Bassanese svakako bili razmotreni na tim tijelima na adekvatan način. Ponovno i 
ovim putem poziva da participiraju u radu tijela. Naglašava da je cilj ovih izmjena da se 
omogući zelena tranzicija i da procedura prostornog plana bude odrađena čim prije kako bi 
mogli pratiti suvremene trendove i omogućiti korištenje EU potpora u zelenoj tranziciji i 
gospodarenju otpadom. Pokretanjem procedure izmjene prostornog plana ispunjava se 
izborni programi Župana i naše koalicije predvođene sa IDS-om a koji Istru promovira u 
zelenu, turističku regiju koja će se intenzivno brinuti o zdravlju i okolišu. Zato podržavamo 
izmjenu i dopunu PPIŽ i definitivno ćemo ga podržati. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu po klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
VILI BASSANESE, SDP, ističe da je zakon jasan, a onima kojima nije jasan ga treba pojasniti 
da bi mogli svi objektivno razmišljati i odlučiti. U članku 3. Zakona o prostornom uređenju 
prostorno planiranje je dio prostornog uređenja i to svi koji se bave time bi trebali znati. 
Prostorno planiranje ima presudnu ulogu u prostornom uređenju. Zašto nema greenfield 
investicija u turizmu, nego nam se događaju mobilne kućice bez puno investicija? Vi za jedan 
hotel za 500 osoba trebate 40 tisuća metara rješivog turističkog zemljišta, zato se na tu ništa 
ne događa. Što se tiče štete, šteta je da se vi ne pridržavate dogovora sa Međustranačkog 
kolegija i svojim glasovima onemogućavate da potpredsjednik Skupštine bude Danijel Ferić. 
 
IVAN ISKRA, Zelena alternativa-ORaH, postavlja pitanje da li je među inicijativama za izmjenu 
i dopunu PPIŽ inicijativa od strane HEP-a koja se odnosi na prenamjenu sadašnje TE Plomin 
1 u energanu koja bi za proizvodnju energije koristila gorivo proizvedeno iz komunalnog 
otpada, biomase ili plina? Desila se promjena u stajalištu HEP-a koji je na temelju studije 
izrađene 2017. godine, studije izgradnje energana na gorivo iz otpada, prvotno ukazala na 
nedostatak prostora što se u lipnju 2021. godine promijenilo na način da je u elektroničkom 
oglasu javne nabave HEP objavio natječaj za izbor najboljih raspoloživih tehnika za korištenje 
biomase, plina i goriva iz otpada. To znači da na lokaciji TE Plomin, konkretno bloka A, TE 
Plomin 1 namjerava koristiti gorivo iz otpada. Prijedlog samog natječaja procijenjen je na iznos 
od 7,5 milijuna kuna, dok je ponuda koju je HEP prihvatio iznosila 4,1 milijun kuna. Paralelno 
s tom studijom koju je HEP naveo, HEP i dalje provodi analizu koja bi uzela u obzir stanje 
postojeće lokacije, prostorno plansku usklađenost, isplativost, gospodarsku efikasnost te 
tehničku izvedbu i izvedivost uz ispunjavanje svih zahtjeva s područja zaštite okoliša koja su 
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zakonski propisana. Prema mojim saznanjima, postoji komunikacija između više centara za 
gospodarenje otpadom o mogućnosti zbrinjavanja SRF-a u TE Plomin 1. 
 
TULIO DEMETLIKA u ime predlagatelja navodi da je za provođenje Odluke o izmjeni i dopuni 
PPIŽ zadužen Upravni odjel za održivi razvoj, a pročelnik koji je trebao obrazlagati današnji 
prijedlog je bolestan. Poziva ravnateljicu Zavoda za prostorno uređenje da se očituje na 
postavljena pitanja. 
 
VEDRANA PERIĆ, ravnateljica Zavoda, najprije objašnjava jedan nespretno upotrjebljen 
pojam da je PP neprovediv. On nije neprovediv, on nije neposredno provediv. Sve je u zakonu 
definirano 2014. bez obzira na nekoliko izmjena do 2019. godine. Vezano za nemogućnost 
razvoja u smislu gospodarskog razvoja i planiranja izdvojenih građevinskih područja izvan 
naselja, to se u županijskom planu odnosi na građevine poslovne i proizvodne namjene. 
Moramo se držati zakona, kada budu 50% izgrađena naselja, moći će se širiti i ta područja. U 
tom smislu je i alineja da će se plan uskladiti sa zakonom i podzakonskim propisima. Tu ćemo 
eliminirati onu tablicu u kojoj su definirane maksimalne površine za tu namjenu u JLS, tako da 
će svaka JLS na osnovu svojih potreba moći planirati nova izdvojena građevinska područja u 
skladu sa zakonom. Isto se odnosi i na turistička područja. Što se tiče poljoprivrednih 
građevina u pojasu tisuću metara od mora to je isto jasno gdje se ne mogu planirati građevine 
za vlastite gospodarske potrebe. Znajući koliko nam je taj pojas važan a isto tako koliko je već 
devastiran, planirali smo da se nikakve zgrade ne mogu planirati u tom pojasu. Mišljenja je da 
je to jedna opravdana zaštita obalnog pojasa. Isto se odnosi i na robinzonski turizam. Svake 
godine je nešto novo u modi…sada je to robinzonski turizam. Bilo kakva gradnja van 
građevinskog područja, pogotovo u blizini obale gdje je veliki pritisak, ne bi se smjela dozvoliti. 
Nitko do sada nije tu spomenuo pojam realokacije. Znači, ako se ustanovi da neko 
građevinsko područje nije perspektivno, može se maknuti iz građevinskog područja, a negdje 
drugdje, gdje se pokaže potreba, može se planirati. Po zakonu, lokalna razina odlučuje o 
građevinskim područjima, a ne županijska. Mi dajemo samo smjernice. Uvijek sugeriramo i 
JLS i izrađivačima plana da se napravi detaljna analiza prostora, da se vidi zašto su neke 
zone neizgrađene. Mi smatramo da je Prostorni plan županije danas provediv u svakom 
smislu. 
Što se tiče golf igrališta, ona su planirana županijskim planom, ima ih dovoljno. Nakon što je 
županijski plan stupio na snagu ne zna da li je ni jedno izgrađeno. Nije joj bilo jasno pitanje da 
li ih se treba planirati još ili ih brisati? Napominje da su golf igrališta, po Uredbi, građevine 
državnog značaja. 
Za turističko - gospodarsku namjenu je potrebno napraviti ponovno jednu studiju radi 
povećanja turističkih kapaciteta u odnosu na sve elemente i to je vrlo široka tema. Sadašnji 
Master plan turizma ima puno manji broj kapaciteta od stvarnog stanja. 
 
(Renato Kalac –iz klupe- smatra da se radi o povredi Poslovnika – pokušava pročitati 
poslovnik i nigdje ne vidi da nam se moraju držati lekcije iz prostornog planiranja od strane 
Zavoda za prostorno planiranje. Nisam postavio nikakva pitanja, nego smo predložili 
amandman. Želimo odgovor na amandman, da li se prihvaća ili ne. Zavod ima obvezu izraditi 
prostorni plan prema željama Skupštine.) 
 
VEDRANA PERIĆ se ispričava i navodi da je samo htjela dogovoriti na pitanja iz rasprave. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je pozvala gosp. Perić da na sva pitanja iz rasprave 
demokratično odgovori u najboljoj namjeri da ju ne limitira u vremenu. 
 
(Vili Bassanese-iz klupe – raspravu nismo trebali zatvoriti) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ predlagatelju da se očituje o amandmanima. 
 
TULIO DEMETLIKA u ime predlagatelja – amandman Zeleno lijeve koalicije,  
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Alineja prva koja glasi: analiza alokacija i definiranje promjene namjena zemljišta u izdvojenim 
građevinskim područjima izvan naselja, težišno za poslovni i/ili proizvodnu namjenu – NE 
PRIHVAĆA SE 
 
Alineja druga – analiza i utvrđivanje mogućnosti redefiniranja turističkih kapaciteta, terena za 
golf igrališta i definiranje područja za potrebe robinzonskog turizma - NE PRIHVAĆA SE, 
 
Alineja treća – preispitivanje bruto gustoće stanovanja, odnosno broja stanovnika po naselju 
za obračun gustoće - NE PRIHVAĆA SE, 
 
Alineja četvrta – planiranje razvoja zelene infrastrukture - NE PRIHVAĆA SE, 
 
Alineja peta – analizira i preispitivanje planskih rješenja pomorske infrastrukture, težišno 
razvoja pomorske infrastrukture, težišno razvoja pomorskih luka, lučica i marina na području 
obuhvata PPIŽ - PRIHVAĆA SE (iz razloga što je već sadržana u čl. 4. alineji 4. koja glasi 
„izmjena pojedinih planskih rješenja prometnog sustava: pomorskog, cestovnog i 
željezničkog, kao i elektroničke komunikacijske infrastrukture i druge povezane opreme, te 
elektroenergetske infrastrukture.) 
 
te radi preciznosti teksta da se u točki 1., članka 4 briše riječ „isključivo“ - PRIHVAĆA SE 
 
(RENATO KALAC - opet iz klupe, traži glasanje o amandmanu i upozorava da se Skupština 
treba izjasniti o Zaključku Odbora za prostorno planiranje, zaštitu okoliša i graditeljstvo.) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje na glasanje Amandman Zeleno – lijeve koalicije. Tko je 
ZA? Kako je ZA amandman glasao 8 vijećnika, konstatiram da amandman nije prošao. 
 
Dajem na glasanje, predloženu Odluku sa amandmanom predlagatelja, sa prihvaćenim 
dijelom amandmana Zeleno - lijeve koalicije i sa Zaključkom Odbora za prostorno planiranje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo. Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN? 
 
Konstatiram da smo sa 26 glasova ZA, bez glasova protiv i sa 8 SUZDRŽANIH glasova donijeli 
 

ODLUKU 
o izradi izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije 

s prihvaćenim amandmanima 
 
 

Ad-5)  
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja 

Istarske županije za razdoblje od 2021. do 2027. godine 
 
IVAN GLUŠAC obrazlaže predmetnu točku. Radi se o tome da se mijenja početna godina 
razdoblja, znači ovim se aktom predlaže Skupštini Istarske županije pokretanje postupka 
izrade Plana razvoja Istarske županije za razdoblje od 2022. do 2027. godine. Plan razvoja 
Istarske županije temeljni je srednjoročni akt strateškog planiranja, koji se donosi za razdoblje 
od 2022. do 2027. godine u svrhu definiranja posebnih ciljeva za provedbu dugoročnih akata 
strateškog planiranja, Nacionalne razvojne strategije do 2030. godine te sektorskih i 
višesektorskih strategija. Nije bilo jasno definirano da li treba raditi strategiju utjecaja na okoliš, 
a odluku Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja koja nalaže da je potrebno provesti 
postupak strateške procjene utjecaja na okoliš, dobili smo prije dva, tri mjeseca. Plan je u 
principu gotov, u postupku je javna nabava za izrađivača strateške studije utjecaja na okoliš. 
Nakon toga slijedi javna rasprava, te će onda cjeloviti Plan doći na Skupštinu. 
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TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine otvara raspravu po klubovima, zaključuje 
raspravu, otvara pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu 
točku. Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (34 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o izmjenama Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja Istarske županije za 

razdoblje od 2021. do 2027. godine 
 

Ad-6) 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za 

adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za 
ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 
DAVORKA MARAS TKAČUK obrazlaže predmetnu točku. Ovaj Sporazum temelji se na 
Pismu namjere koje su potpisali svi gradonačelnici i načelnici, osim Općine Višnjan, Župan i 
ravnatelj Specijalne bolnice Rovinj o ostvarivanju suradnje na realizaciji Projekta 
rekonstrukcije i opremanja  Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i 
rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno. Ovim Zaključkom se, na temelju potpisanog 
Pisma namjere, predlaže prihvaćanje Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za 
adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i 
rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno. Osnovni cilj ovog Sporazuma je osigurati 
adekvatne uvjete za pružanje usluga zdravstvene zaštite djece, prvenstveno djece sa 
neurorizicima i njihovim roditeljima s područja cijele Istarske županije. Kreditna obveza je za 
sada procijenjena na 11 milijuna kuna, planirano razdoblje otplate je od 2022. do 2034. godine, 
ali će se točno vidjeti kada se utvrdi pred ugovaranje kredita, što će opet doći na Skupštinu 
Istarske županije. Napominje da će se realizacijom ovog projekta osigurati dostupna 
zdravstvena usluga djeci s teškoćama u razvoju i to temeljem ugovora sa Hrvatskim 
zdravstvenim osiguranjem i u suradnji s ustanovama Dječje bolnice Srebrnjak i KBC Rijeka. 
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine otvara raspravu po klubovima, zaključuje 
raspravu, otvara pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu 
točku. Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (34 glasa ZA) donijet sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za adaptaciju i opremanje 

Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 
 

Ad-7) 
Prijedlog Odluke o osnivanju ustanove CENTAR ZA RAZVOJ RIBARSTVA I 

AKVAKULTURE ISTARSKE ŽUPANIJE - CENTRO PER LO SVILUPPO DELLA PESCA E 
DELL'ACQUACOLTURA DELLA REGIONE ISTRIANA 

 
Dr.sc. EZIO PINZAN obrazlaže predmetnu točku. Vrlo važna odluka za Istarsku županiju, za 
naše ribare, za valorizaciju mora. U Istarskoj županiji morska površina veća je od kopnene, 
imamo najveći broj registriranih ribara po broju stanovnika u Republici Hrvatskoj i sve nam to 
nameće obavezu valorizacije, zaštite jednog trajnog, održivog korištenja mora kao iznimno 
velikog resursa, au budućnosti sve važnijeg izvora hrane i izvora lokacije za energiju, turizam. 
Već duže vrijeme se razmišlja o osnivanju takovog centra, koji bi sve prethodno rečeno 
objedinio. Centar bi bio osnovan kao ustanova, a primarni cilj razvijanje ribarstva i akvakulture 
oblicima i tehnologijama koje su najmanje štetne za morske i obalne eko sustave. Stvarali bi 
se alternativni prihodi lokalnih ribarskih zajednica i ribara, zatim poticanje inovativnih načina 
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prodavanja vrijednosti i diversifikacije ribolovnog gospodarstva, suradnja znanstvenika i 
ribarske industrije, a vrlo važan segment bio bi međusektorska koordinacija i upravljanje 
morskim resursima. Ovaj centar bi primarno imao nadležnost nad morskim pojasom Istarske 
županije, ali i Primorsko-goranske koja nema takav centar, tako da bi bio za sjeverni Jadran i 
za područje do Zadarske županije. Glavne djelatnosti bi bile istraživanje i razvoj ribarstva i 
akvakulture, razvoj inovacija u ribarstvu, poticanje projekata iz EU fondova i korištenje svih 
fondova koji su na raspolaganju, zatim edukacija ribara, suradnja sa znanstveno-istraživačkim 
institucijama, glavna poveznica između ribara i Ministarstva poljoprivrede. Sredstva iz projekta 
ARGOS od kojih Istarska županija ima oko 400.000 €, nešto više od 200 000 € su predviđena 
za opremanje i rekonstrukciju prostora. Prvi plan bio je da se Centar osnuje unutar prostora 
Veletržnice ribe u Poreču, ali obzirom na vlasničku strukturu nije nam bilo dozvoljeno ulaganje 
u imovinu koja nije u 100% vlasništvu Županije, pa ćemo objekt koji postoji u sklopu bolnice u 
Rovinju od 95 m2 koji je u derutnom stanju, rekonstruirati i opremiti u moderan centar. U drugoj 
fazi, kada budemo radili na EU projektima imati ćemo ured i u Veletržnici ribe u Poreču. Za 
financiranje centra nisu potrebna dodatna sredstva iz proračuna Županije, financirat će se iz 
operativnog programa za ribarstvo Republike Hrvatske, a najznačajniji izvor financiranja bit će 
iz EU projekata. 
 
SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba Zeleno-lijeve koalicije, navodi da mu je drago da su ribari 
došli na red, podržat će osnivanje ustanove. Na području Županije djeluju četiri lokalne 
akcijske grupe koje pokrivaju ribarstvo, u kojem sudjeluje javni i privatni sektor i imamo 
saznanja da ih se nedovoljno uključuje. Zanima ga koliko i na koji način su do sada bili 
uključeni u razvoj tog projekta? 
 
Dr.sc. EZIO PINZAN se zahvaljuje na pitanju. Omaškom je prilikom navođenja institucija 
ispustio Lokalne akcijske grupe u ribarstvu, LAG-ove. I sam sam bio predsjednik prvog LAG-
a južne Istre, zajedno smo osnovali Lokalnu akcijsku grupu ribarstva u Medulinu. Njima je 
osnovna aktivnost upravo ovo o čemu ste govorili, da povezuju potrebe i dionike s ciljem 
kvalitetnijeg i ujednačenog razvoja na području na kojem djeluju. Centar će biti glavni partner 
lokalnim akcijskim grupama kako bi koordinirano sve četiri lokalne akcijske grupe mogle 
donositi strategije koje se odnose na cijelu Istru i da će ovim centrom lokalne akcijske grupe 
u ribarstvu dobiti još više na značaju i mogućnost utjecaja na ribarsku politiku i politiku zaštite 
mora. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje prijedlog Odluke na glasanje. Tko je ZA, PROTIV, 
SUZDRŽAN? 
Konstatira da je sa 30 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glas donijeta 
 

ODLUKA 
o osnivanju ustanove CENTAR ZA RAZVOJ RIBARSTVA I AKVAKULTURE ISTARSKE 

ŽUPANIJE - CENTRO PER LO SVILUPPO DELLA PESCA E DELL'ACQUACOLTURA 
DELLA REGIONE ISTRIANA 

 
Ad-8) 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita da li su potrebna uvodna obrazloženja budući su ista bila 
razmatrana i na skupštinskim odborima.  
 
NE (vijećnici iz klupa) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
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Konstatira da je jednoglasno (33 glasa ZA) donijet sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 
 

Ad-9) 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje nagodbe radi priznavanja prava 

vlasništva na nekretninama u korist Republike Hrvatske 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (33 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o davanju suglasnosti za sklapanje nagodbe radi priznavanja prava vlasništva na 

nekretninama u korist Republike Hrvatske 
 

Ad-10) 
Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja morske plaže u Zambratiji 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (33 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o prestanku koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja morske 

plaže u Zambratiji 
 

Ad-11) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 

Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2021. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (33 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 

socijalno blagostanje Istarske županije za 2021. godinu 
 

Ad-12) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za 2021. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 
 
SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba  Zeleno-lijeve koalicije, smatra da Fond treba postojati, da je 
pomoć poljoprivrednicima, ali se iz ovog izvješća ipak ne može sve vidjeti.  Obzirom da se radi 
o kreditiranju javnim novcem, da li postoji popis poljoprivrednika koji su dobili kredit Fonda i 
koliko? 
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Mr.sc. ROBERT VELENIK, u ime Kluba IDS-ISU-Zeleni, smatra da treba istaknuti da je Fond 
u 27 godina postojanja dodijelio 250 milijuna kuna zajma, a samo u 2021. godini dodijeljena 
su 34 zajma vrijednosti veće od 22 milijuna kuna. Posebno je bitno naglasiti da je taj Fond 
omogućio našim poljoprivrednicima koji su se htjeli javiti na EU fondove da dobiju 
predfinanciranje i mnogi su to iskoristili. Osobno ga raduje što u tih 27 godina ukupno je 
dodijeljeno potpore za 1.500 mladih ljudi, mladih obitelji iz Istre koji će ostati živjeti na ruralnom 
području i baviti se poljoprivredom i turizmom. Mišljenja je da je upravo Fond omogućio da se 
poljoprivredni proizvodi iz Istre prepoznaju ne samo u Hrvatskoj nego u čitavom svijetu. 
Nemojmo zaboraviti na nagrađena maslinova ulja, vina, a i sirevi su sve bolji. Nada se da će 
Fond i dalje postojati i izvršavati svoju ulogu kao i do sada. 
 
DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba SDP-a, pozdravljamo rad Fonda, čuli smo koliko je sredstava 
isplaćeno poljoprivrednicima, međutim zanima ga koliko je od osnutka Fonda OPG-u 
Chiavalon isplaćeno sredstava. Traži pisani odgovor. 
 
Dr.sc. EZIO PINZAN smatra da nema potrebe ponovno ponavljati koliko je u proteklim 
godinama iz Fonda isplaćeno sredstava, samo ističe da će u sljedećoj godini biti na 
raspolaganju 22 milijuna kuna za naše poljoprivrednike. Ovo nije prvi put da je bio upit o svim 
kreditima Fonda koji su dodijeljeni i isplaćeni, naravno da spisak imamo. Po Zakonu o pravu 
na pristup informacijama mi Vam ga možemo dostaviti svakako pazeći na podatke koje prema 
GDPR-u ne smijemo iznositi. Skupština upravlja radom Fonda i svako od Vas može dobiti na 
znanje sve korisnike kredita. Pitanje za OPG Chiavalon isto tako znamo da je to nekoliko 
kredita. Naši korisnici se nekada žale na konstatacije da su dobili sredstva. Nitko od njih nije 
dobio sredstva, nego zajam s kamatama koje sve uredno moraju vratiti. Ponavljam, mi nikada 
nikome nismo dodijelili sredstva, nego kredit s kamatama koje vraćaju, a tako će biti i dalje 
sve u cilju razvijanja njihovih gospodarstava. 
 
TULIO DEMETLIKA poručuje SDP-u da se usklade budući je prije gosp. Bassanese rekao da 
ne radimo podjele i da radimo svi u interesu naše zajednice. Vaše pitanje za kolegu 
Chiavalona je tendenciozno. Koja je razlika između Chiavalona i svih onih ostalih 1500 koji su 
dobili kredit, da li to povezujete s nekom vezom, ili da li nisu ispoštovani kriteriji ili natječaji? 
Pročelnik je napomenuo da nitko nije dobio sredstva nego kredit i možete pitati za svih 1500 
korisnika, ne samo za Chiavalona, da ne radimo podjele i razlike među ljudima. Obitelj 
Chiavalon su jedni od poznatijih proizvođača maslinovog ulja u Istri. Zašto upravo njega 
spominjete? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje na glasanje predmetni prijedlog Odluke 
Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (34 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 

2021. godinu 
 

Ad-13) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e-Istarske kulturne agencije-

Agenzia culturale Istriana za 2021. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je s nama ravnateljica IKA-e gosp. Aleksandra 
Vinkerlić, otvara raspravu po klubovima. 
 
VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a, Istarska kulturna agencija je jedan institucija koja 
promiče kulturu pa moli predsjednicu da prekine gosp. Demetliku koji proziva neosnovano i 
da budemo jednaki prema svima. 
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PREDSJEDNIA SKUPŠTINE pita da li ima prijavljenih na temu Izvješća IKE i moli da se 
držimo dnevnog reda? Nema, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je 
ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je s 32 glasa ZA i 3 SUZDRŽANA glasa donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o prihvaćanju Izvješća o radu IKA-e-Istarske kulturne agencije-Agenzia culturale 

Istriana za 2021. godinu 
 

Ad-14) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre-

Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2021. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je s nama ravnateljica Ketrin Milićević Mijošek,  
otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara pojedinačnu raspravu, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo d'arte 

contemporanea dell'Istria za 2021. godinu 
 
 
 

Ad-15) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-

Museo storico e navale dell'Istria za 2021.g 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  navodi da je s nama ravnatelj Gracijano Kešac, otvara 
raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu 
i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 
 

ODLUKA 
o prihvaćanju izvješća o radu Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico e 

navale dell'Istria za 2021.g 
 
 

Ad-16) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo 

etnografico dell'Istria za 2021. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je s nama ravnateljica Ivona Orlić, otvara raspravu 
po klubovima, zaključuje raspravu, otvara pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na 
glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre-Museo etnografico dell'Istria 

za 2021. godinu 
 

Ad-17) 
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Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o utvrđivanju 
prijedloga Statuta Osnovne škole Joakima Rakovca 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o utvrđivanju prijedloga Statuta 

Osnovne škole Joakima Rakovca 
 

Ad-18) 
Prijedlog Rješenja o trinaestim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 

mrtvozornika na području Istarske županije 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeto sljedeće 
 

RJEŠENJE 
o trinaestim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području 

Istarske županije 
 
 

Ad-19) 
Prijedlog Rješenja o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Županijske uprave za 

ceste Istarske županije 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeto sljedeće 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Županijske uprave za ceste Istarske 

županije 
 

Ad-20) 
Prijedlog Rješenja o imenovanju Županijskog povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda na području Istarske županije 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeto sljedeće 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju Županijskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na 

području Istarske županije 
 

Ad-21) 
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Prijedlog Odluke o davanju lučkoj upravi Poreč na privremeno upravljanje i korištenje 
lučkog područja luke posebne namjene – sportske luke „Poreč“ na području Grada 

Poreča 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijeta sljedeća 
 

ODLUKA 
o davanju lučkoj upravi Poreč na privremeno upravljanje i korištenje lučkog područja 

luke posebne namjene – sportske luke „Poreč“ na području Grada Poreča 
 

Ad-22) 
Zaključak o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe izgradnje i opremanja 
nove školske zgrade Talijanske osnovne škole – Scuola elementare Italiana, Nivigrad 

– Cittanova 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zaključuje raspravu, otvara 
pojedinačnu raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku s zaključkom 
Odbora za financije koji kaže da se u članku 5. kao predstavnik Talijanske unije doda 
Marin Corva, a kao potpisnici Sporazuma Mauricio Tremul i Marin Corva. Tko je ZA, 
PROTIV, SUZDRŽAN.  
Konstatira da je jednoglasno (35 glasa ZA) donijet sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe izgradnje i opremanja nove 
školske zgrade Talijanske osnovne škole – Scuola elementare Italiana, Nivigrad – 

Cittanova 
 
 
Sjednica je zaključena u 12:57 sati. 
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